
Fra: halvard groettveit <halvardgroettveit@hotmail.com> 
Sendt: tirsdag 18. juni 2019 17:42 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Innspill til lonene 
 
Hei. 
Tenker med dette å sende inn ett innspill på utbygginga av Lonene. 
 
Lonene er et supert område som mange i Lindås/ Nordhordland har glede av. 
Det må vi respektere,samtidig som en ikke kan la vær å forholde seg til at noen har betalt store penger for 
tomteland. 
 
Jeg ser ikke at det er realistisk at det ikke blir bygd noe her, men jeg mener dette kan løses med dialog mellom 
bygdefolk,kommune og utbyggere. 
 
Om det blir store og gode urørte korridorer opp mot gamleskolen/Stegane kan rekreasjonsområde fortsatt bli i 
vare tatt på en god måte og vi kan løpe og gå i stiene slik vi gjør i dag. 
 
I tillegg burde det vært fremmet krav til utbygger om å etablere  skogssti/grusveier fra Orresteinen, via 
gamleskolen og ned mot byggefeltet mot kirkegården. Her kunne rullestolbrukere,barnevogner og syklister fått 
utfolde seg, i tillegg kunne det blitt flotte langrennsløyper om vinteren( Event lysløype på sikt) Selve Lona burde 
også blitt «utmudra» slik at vannet kom tilbake til sin opprinnelige stand, der folk kan fiske, ro kano og bade.Da vil 
vi også få skøyteis om vinteren. 
 
Med andre ord er det mange muligheter til å bevare folkehelsetilbudet som vi alle er så opptatt av.  
 
Om en bygger fra Juvikstølen Barnehage og hele veien ut på pynten ned mot Isdal  (Orresteinen)blir ikke 
Brekkeløypa berørt, en viss bygging på andre siden av Brekkeløypa lar seg også gjøre om en legger seg på 
åssiden over løypa, da blir det minimal forstyrrelse i løypa. 
 
Så må folk huske på at grunnen til at folk vil flytte til Knarvik er at det er så fint der, da kan en ikke nekte all 
sentrumsnær utbygging:-) 
 
 
Vennlig hilsen Halvard Grøttveit, en ivrig bruker av hele område i og rundt Brekkeløypa 


